
РАЙОННА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ  
В ДВАДЕСЕТ И ПЕТИ ИЗБОРЕН РАЙОН – СОФИЯ 

гр. София, ул. Освобождение № 25, РА „Красна поляна”, заседателна зала 
тел./факс. 02/921-72-47, rik25@cik.bg 

 
 

ПРОТОКОЛ № 20/05.04.2023 г. 
гр. София             

 

Днес, 05.04.2023 г. от 17:30 ч., в сградата на районна администрация „Красна 
поляна”, заседателна зала, гр. София, ул. „Освобождение“ № 25, се проведе заседание на 
Районна избирателна комисия в Двадесет и пети изборен район - София (РИК 25), 
назначена с Решение на Централната избирателна комисия № 1615-НС от 09.02.2023 г., 
за произвеждане на изборите за народни представители на 02 април 2023 г. 

В обявения начален час на заседанието ПРИСЪСТВАТ, както следва: 
ПРЕДСЕДАТЕЛ: Виолета Красимирова Темелкова-Петрова 

ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ: Мартина Цветанова Маринова 
ЗАМ. ПРЕДСЕДАТЕЛ: Веселин Захариев Варчев 

СЕКРЕТАР: Жана Бориславова Иванова 
ЧЛЕНОВЕ: Анастасия Георгиева Дюлгерова 

Анелия Живкова Георгиева 
Велин Ангелов Пеев 
Георги Николов Ралев 
Денислава Пламенова Павлова 
Силвия Захариева Качулкова 
Валя Стефанова Козовска-Трулева 
Ивайло Веселинов Василев 
Анелия Славейкова Асенова 
Венцеслав Василев Йотов 
Георги Емилов Тодоров 
Соня Боянова Василева 

ОТСЪСТВАТ: Павел Любомиров Миланов 
 

  
Присъстват повече от половината членове на РИК 25. На основание чл. 70, ал. 3 от 
Изборния кодекс е налице изискуемият от закона кворум за провеждането на заседание 
и за приемането на валидни решения.  

Председателят откри заседанието. 
След откриване на заседанието председателят на РИК 25 предложи ДНЕВЕН 

РЕД, както следва: 

1. Доклад по сигналите постъпили след приключване на изборния ден. 



Поради липса на други предложения, председателят подложи на гласуване 
така предложения дневен ред.  

Присъстващите членове на РИК 25 единодушно приеха предложения дневен 
ред. 

РИК 25 пристъпи към разглеждане на точките от дневния ред и прие следните 
решения: 

По т. 1 от Дневния ред: Доклад по сигналите постъпили след приключване 
на изборния ден. 

След приключване на изборния ден в 20,00 часа в РИК 25 са постъпили сигнали, 
както следва: 

1) По електронната поща в 21,10 часа  е постъпил сигнал от електронен адрес на 
Величко Арангелов, в който се твърди, че СИК 29 в училище Сава Фирларетов 
не показва и не чете избора на бюлетините пред камерата, за да се вижда какво 
е гласувано. Камерата е нависоко, излъчва цялата стая и нищо повече от това. 
Не се вижда какъв е бил избора. 

РИК 25 обръща внимание, че съгласно последните актуални указания дадени 
и на множество брифинги на ЦИК, достъпни за широката публика, на СИК е 
указано, че не е необходимо да показват всяка бюлетина на камерата, така че 
да се вижда как е гласувано. Целта на процеса по видеозаснемане на броенето 
на изборния резултат от СИК е да се проследи и гарантира, че членовете на 
СИК законосъобразно изпълняват задълженията си по отчитане на резултата, 
а не да се даде възможност гледащите видеопредаването да извършват броене 
на резултата. Единствено компетентни да определят изборния резултат в една 
секция са членовете на секционната комисия. В този смисъл РИК 25 не 
констатира нарушение на изборното законодателство въз основа на 
изложените в сигнала оплаквания. 

2) По електронната поща в 23,16 часа е постъпило писмо от Иво Лазаров Кунчев, 
с което се иска РИК 25 да разгледа жалба от лицето публикувана в профила 
му във Фейсбук. 

Подаването на жалби до РИК е регламентирано в Изборния кодекс и Решение 
№ 1606-НС/09,02,2023г. на ЦИК. В нито един от тези актове не е предвидена 
възможността, подаването на жалби до РИК да се осъществява чрез 
публикуване в профила във Фейсбук на жалбоподателя.  

С оглед горното, РИК 25 приема за сведение писмото на лицето Иво Кунчев 

3) По електронната поща в 23,45 часа е постъпило писмо с подател Юлиана 
Атанасова, към което е прикачен Протокол, съставен и подписан от членовете 
на СИК 254619005, с който те са свалили от длъжност заместник 
председателят на секцията Десислава Васкова Кънчева, тъй като не е 
присъствала в почти изцяло в изборния ден, а в краткото време, през което е 
присъствала се е държала агресивно и е нарушавала спокойствието в секцията. 



Тъй като протоколът е постъпил в РИК 25 след края на изборния ден, РИК не 
е в състояние да извърши проверка по случая, така че да изясни еднозначно 
описаната ситуация. Следва да се посочи, също така, че в протокола не се 
твърди извършването на нарушение на изборното законодателство, а се 
съдържат оплаквания от поведението на лицето заместник председател. В тази 
връзка РИК 25 ще уведоми политическата сила, предложила Десислава 
Кънчева за заместник председател за оплакванията на останалите членове на 
секционната комисия, с цел лицето да не бъде предлагано повече за член на 
СИК и още повече да заема ръководна длъжност. 

4) По електронната поща на 03,04,2023г. в 12,34 часа е постъпило писмо- молба 
от пълномощник на КП Български възход, с което се иска да се предприемат 
действия от страна на РИК 25, за да се изплати възнаграждение на Виктория 
Велинова Вондрачек, която е работила през целия изборен ден като член на 
СИК 254613020, но тъй като не и е било предоставено удостоверение не може 
да получи съответното възнаграждение. 

РИК 25 извърши проверка и констатира, че лицето е подписало протокола с 
изборните резултати на СИК 254613020, съответно е било заменено с Решение 
№ 128-НС/02,04,2023г. на РИК 25, съответно на районна администрация 
Надежда са дадени указания да се предприемат действия по изплащане на 
възнаграждение на лицето за положения от него труд като член на СИК на 
02,04,2023г. 

Във връзка с изложеното, на основание чл. 72, ал. 20 от ИК, Районна избирателна 
комисия в Двадесет и пети изборен район – София, прие 

РЕШЕНИЕ № 144-НС 

Приема доклада по сигналите, постъпили след приключване на изборния ден. 

ГЛАСУВАЛИ:  
    • За:   В. Темелкова-Петрова, В. Варчев, М. Маринова, Ж. Иванова, А. 

Дюлгерова, А. Георгиева, В. Пеев, Г. Ралев, Д. Павлова, С. Качулкова, В. Козовска-
Трулева, И. Василев, А. Асенова, В. Йотов, Г. Тодоров, С. Василева 
  Против: няма 

Поради изчерпване на Дневния ред заседанието беше закрито. 
 
   ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

  ...................................................... 
   (Виолета Темелкова-Петрова) 

              СЕКРЕТАР: 
  

.................................................... 
             (Жана Иванова) 


